

June 28, 2018

**RE: Municipal Accommodation Tax**

Location:

Customer Number:

---

Further to our letter of April 20, 2018, (copy attached for ease of reference), please be advised that at the Finance and Administration Committee meeting of June 19, 2018, the Committee recommended to Council the implementation of the Municipal Accommodation Tax (MAT) program for the City of Greater Sudbury. We anticipate that the minutes of the Finance and Administration Committee will be ratified by City Council on the evening of June 26, 2018 with the enactment of the required by-law at City Council on July 10, 2018. Subsequently, we are enclosing under cover of this correspondence, the MAT documentation package required to initiate the process which is set to begin on September 1<sup>st</sup>, 2018. Included in this package, you will find the following:

1. Establishment Information Sheet (EIS)
2. Instructions for EIS
3. Monthly Municipal Accommodation Tax Remittance Report
4. Quarterly Municipal Accommodation Tax Remittance Report
5. Due dates for remittance and payments for Monthly Remittance
6. Pre-authorized Debit Agreement

The paper copies attached are for information and reference purposes only. All of these documents can be accessed on the City's Website at [www.greatersudbury.ca/MAT](http://www.greatersudbury.ca/MAT). Completed forms are to be e-mailed to [MAT@greatersudbury.ca](mailto:MAT@greatersudbury.ca).

We look forward to working with you in this new initiative.

If you have any questions or if you require further information, please do not hesitate to contact the undersigned at 705-674-4455, ext. 4344.

Yours truly,



Sue Tremblay  
Supervisor of Accounts Receivable  
Finance Department  
City of Greater Sudbury

Le 28 juin 2018

Cher fournisseur d'hébergement,

**Objet : Taxe municipale d'hébergement**

**Location :**

**No. de client :**

---

Veillez noter que suite à notre lettre du 20 avril 2018 (une copie est ci-jointe aux fins de référence), à l'occasion de sa réunion du 19 juin 2018, le Comité des finances et de l'administration a recommandé au Conseil municipal de mettre en œuvre le programme de la taxe municipale d'hébergement (TMH) pour la Ville du Grand Sudbury. Nous nous attendons à ce que le Conseil municipal adopte le procès-verbal de la réunion du Comité des finances et de l'administration le 26 juin 2018, en soirée, et qu'il adopte le règlement municipal connexe à l'occasion de sa réunion du 10 juillet 2018.

Par conséquent, nous avons joint à la présente une trousse de documentation sur la TMH en vue d'entamer le processus qui sera lancé le 1<sup>er</sup> septembre 2018. Dans cette trousse, vous trouverez les documents suivants :

1. Fiche d'information sur l'établissement
2. Directives pour remplir la fiche d'information sur l'établissement
3. Rapport de versement mensuel de la taxe municipale d'hébergement
4. Rapport de versement trimestriel de la taxe municipale d'hébergement
5. Dates d'échéance des versements mensuels
6. Convention de prélèvement automatique

Les copies papier ci-jointes vous sont offertes à titre d'information et de référence seulement. Tous ces documents sont disponibles dans le site Web de la Ville du Grand Sudbury, au [www.grandsudbury.ca/TMH](http://www.grandsudbury.ca/TMH).

Vous devez acheminer les formulaires dûment remplis par courriel à [MAT@grandsudbury.ca](mailto:MAT@grandsudbury.ca).

Nous avons bien hâte de collaborer avec vous dans le cadre de cette nouvelle initiative.

Si vous avez des questions ou si vous avez besoin de renseignements additionnels, n'hésitez surtout pas à communiquer avec la soussignée au 705 674-4455, poste 4344.

Bien à vous,



Sue Tremblay  
Superviseure des comptes clients  
Section des finances  
Ville du Grand Sudbury